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معاون اول رئیس جمهور خبر داد
ادامه ممنوعیت واردات برنج خارجی  

معــاون اول رئیس جمهور بــا تاکید بــر حمایت از محصــولات تولیدی 
کشاورزان، گفت: تا زمانی که برنج کشاورزان داخلی درانبارها موجود و ذخیره 

شده است، همچنان از ثبت سفارش و واردات این محصول جلوگیری شود.
به گزارش ایلنا، محمد مخبر در جلســه بررســی مسائل برنج و شالیکاران 
اســتان های شمالی کشــور که با حضور وزیر جهاد کشــاورزی و استانداران 
مازنــدران، گیلان و گلســتان برگزار شــد، اظهار کرد: پــس از خرید برنج 
کشاورزان استان های شمالی، هر چه سریع تر کارگروهی با حضور یک نماینده 
از اســتانداران شمالی کشور برای بررســی وضعیت تولید برنج و نیاز مصرف 

سرانه داخلی و برنامه ریزی آتی در خصوص این محصول تشکیل شود.
معاون اول رئیس جمهور همچنین با تاکید بر حمایت از محصولات تولیدی 
کشاورزان استان های شمالی کشور، گفت: تا زمانی که برنج کشاورزان داخلی 
در انبارها موجود و ذخیره شــده است، همچنان از ثبت سفارش و واردات این 

محصول جلوگیری شود.
وزیر جهاد کشــاورزی نیز با ارائه گزارشی در خصوص کاهش ۴۲ درصدی 
واردات برنج در ۹ ماهه سال جاری به نسبت سال گذشته و جلوگیری از ثبت 
سفارش واردات پس از دستور معاون اول رئیس جمهور در تابستان، بر حمایت 
همه جانبه از برنج تولید داخل و زمینه ســازی برای ایجاد بازارهای صادراتی 
تأکید کرد. همچنین در این جلســه اســتانداران اســتان های شمالی کشور 
گزارشــی از ظرفیت برنج تجاری )طارم و هاشــمی( و انواع برنج پرمحصول، 
ســرانه مصرف برنج در استان های خود و کشور، هزینه تمام شده تولید برنج، 
میزان تولید برنج در سه استان شمالی کشور و میزان موجودی و ذخیره برنج 
در انبارها ارائه و بر ضرورت خریداری هر چه سریع تر محصول برنج کشاورزان 

استان های شمالی کشور تاکید کردند.

خبر

جواد امام مطرح کرد

نگرانی اصلاح طلبان از ادامه یکدست سازی

سخنگوی شورای نگهبان خبر داد

محرومیت ۲ دوره ای در انتظار این کاندیداهای متخلف

گروه سیاســی: اعضای کابینه سیزدهم 
طبق برنامه هر هفته چهارشنبه ها با حضور در 
حیاط دولت به سوالات خبرنگاران پاسخ دادند.
سید ابراهیم رئیسی در جلسه هیات دولت 
در بخشی از ســخنانش از اقدامات انجام شده 
در رونــد پرداخــت وام ازدواج قدردانــی کرد 
و خواســتار تلاش بیشــتر بانک مرکزی برای 
تســریع در پرداخت وام افــرادی که در صف 

دریافت تسهیلات قرار دارند، شد.
حضور ایران در دریای سرخ امنیت ساز است
امیر سرتیپ محمدرضا آشتیانی وزیر دفاع 
و پشــتیبانی نیروهای مسلح با اشاره به حضور 
ناوشکن البرز در دریای سرخ، تأکید کرد: حضور 
ما در همه آب ها یک حضور امنیت ساز است و 
هیچ محدودیتی برای خود قائل نیستیم، به ویژه 
در این منطقه که منطقه حساسی است، رصد 

کامل تحولات را انجام می دهیم.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره حمایت 
ایــران از انصار الله یمن، اظهار کرد: یمن قطعا 
مورد حمایت جمهوری اســلامی است و ما در 
همه ابعاد از آنان حمایت می کنیم اما مستقل 
هستند و تصمیماتی که می گیرند را خودشان 
اتخاذ می کنند. یمن کشــوری پیشرو است که 
علیه نظام سلطه گام برمی دارد و هر کشوری در 
این مسیر باشد حتماً حمایت منطقه و کشورها 

را در پی دارد.
تکذیب خبر برداشت لیتیم از 

دریاچه ارومیه توسط چینی ها از سوی 
وزیر کشور

احمــد وحیدی وزیر کشــور در واکنش به 
شایعه برداشت لیتیم از دریاچه ارومیه توسط 
چینی ها تصریح کرد: اینها شــایعات اســت و 

چنین چیزی تایید نمی شود.
وی در واکنش بــه هک اخیر اطلاعات ۲۰ 

میلیون کاربر اینترنتی تاکید کرد: دستگاه هایی 
که موظفنــد با هک های ســایبری برخورد و 
امنیت ســایبری را دنبال کنند در این زمینه 
مســئولیت دارند.چند دستگاه در این موضوع 
درگیر هســتند هم افتا مســئولیت دارد و در 
حوزه هایی ســازمان پدافند غیرعامل و وزارت 
ارتباطات و دســتگاه هایی که مسئولند و البته 
دســتورات لازم را می دهنــد و راهنمایی های 
لازم را می کنند. مهم این است کسانی که این 
اطلاعات را دارند مطابق این دســتورالعمل ها 
خودشــان را تقویــت و ایمنــی اطلاعاتی که 

نزدشان است تامین کنند.
آثار قراردادهای خارجی بر زندگی 

مردم آشکار می شود
محمد مخبر معاون اول رئیس جمهوری نیز 
با اشــاره به در پیش رو بودن سفر سیدابراهیم 
رئیسی به ترکیه، اظهار کرد: دولت خوشبختانه 
در زمینــه ارتباط بین المللــی تقریباً وضعیت 

کم نظیری را تجربه می کند.
وی افزود: خوشــبختانه توافقات، تفاهمات 
و مســائلی که در سفرهای رئیس جمهوری به 
کشورهای مختلف رخ داده - از بریکس گرفته 
تا اوراسیا و شانگهای - تماما مدیریت می شود 
و بخش های زیادی از این تفاهمات به قرارداد 
رسیده اســت که آثار این قراردادها بر زندگی 

مردم نیز آشکار شود.
ورود پلاسما به عرصه پزشکی و 

درمانی کشور
محمد اســلامی رئیس سازمان انرژی اتمی 
نیز اظهار داشت: از دیروز فناوری پلاسما مبتنی 
بر پزشکی هســته ای را وارد عرصه پزشکی و 

درمانی کشور کردیم.
وی گفــت: روز گذشــته در اســتان البرز 
ســمپوزیوم پزشــکی اتمی برگــزار کردیم. 

ویژگــی آن همطراز بودن این ســمپوزیوم  با 
سمپوزیوم های مشابه کشــورهای پیش رو در 
فناوری های نوین، پلاســما را وارد پزشــکی و 
درمــان کردیم. وی ابراز خرســندی کرد: این 
نشان می دهد که یکی از یافته ها و فناوری هایی 
که در زنجیره فناوری های سازمان انرژی اتمی 
است، هم طراز با کشورهای پیشرفته در اختیار 

مردم قرار گرفته است.
رئیس جمهور بعد از ترکیه به استان 

زنجان می رود
محســن منصوری معــاون اجرایی رئیس 
جمهوری از ســفر دو روزه رئیســی به استان 
زنجان خبر داد و گفت: رئیس جمهوری بعد از 
بازگشت از ســفر خارجی )ترکیه( در روزهای 
جمعه و شــنبه به استان زنجان سفر می کند. 
در این ســفر بیش از ۳۰ هــزار میلیارد تومان 
از پروژه هــای عمرانی و اقتصــادی افتتاح و به 

بهره برداری می رسد.
ایراد ما به حوزه نمایش خانگی 

محتوایی است
محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســلامی درباره نظارت بر فیلم و ســریال های 
نمایش خانگی اظهار کرد: این موضوع به زودی 
با سامانه بسیاری خوبی تحت نظارت سازمان 
ســینمایی در خواهد آمد. بخش سریال ها هم 
فعلا با توافقی که داشتیم در حال انجام شدن 
است تا توافق نهایی در شــورای عالی انقلاب 

فرهنگی اتفاق بیفتد.
وی تاکید کرد: ما منتقد نمایشــی هستیم 
که امروز از چهره خانــواده و روابط خانوادگی 
و از خشــونت و ســیاه نمایی در برخی از این 
سریال هاســت. ایراد ما محتوایی است و نه در 
خصوص اصل نمایش خانگی که به عنوان یک 

فرصت تلقی می شود.

آزمون استخدامی آموزش و پرورش 
تا آخر سال برگزار می شود

میثــم لطیفی رئیــس ســازمان اداری و 
اســتخدامی درباره آزمون استخدامی آموزش 
و پــرورش اظهار کرد: اگر تامین اعتبار صورت 
گیرد برنامه ما این است که در اسفند و پیش از 
ماه مبارک رمضان آزمون استخدامی آموزش و 
پرورش را داشته باشیم. وی ادامه داد: خروجی 
ما در آموزش و پرورش به خاطر بازنشســتگی 
چیــزی در حدود ۵۰ تا ۶۰ هزار نفر اســت و 
به همین نسبت اگر بخواهیم شرایط موجود را 
حفظ کنیم باید جذب داشته باشیم. بخشی از 
این جذب را از طریق دانشــگاه فرهنگیان که 
۳۰ هزار نفر امسال مجوز به این دانشگاه دادیم 

خواهیم داشت.
اینترنت دولتی تا ۱۴ فروردین ۱۴۰۳ 

اعتبار دارد
عیســی زارع پور وزیر ارتباطــات و فناوری 
اطلاعات با اشاره به اینکه بسته هدیه اینترنت 
دولت برای شــهروندانی که شماره خود را در 
پنجره ملی خدمات هوشمند دولت ثبت کردند، 
از امروز فعال می شود،  افزود: ۱۲ گیگ اینترنت 
داخلی یا معادل ۵ گیگ اینترنت بین المللی بر 
روی شماره ثبت شده متقاضیان، فعال می شود.
وی هفتــه آینده را حداکثــر زمان ثبت نام 
اینترنت رایگان دولتی اعلام کرد و گفت: مردم 
فرصت دارند تــا ۱۴ فروردین ۱۴۰۳ از هدیه 

اینترنتی دولت استفاده کنند.
ویروس جدید تنفسی در ایران 

شناسایی نشده است
بهــرام عین اللهی وزیر بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشکی در پاســخ به پرسشی درباره 
وضعیت توزیع شیر خشــک در کشور، اظهار 
کرد: نیاز ما به شــیر خشــک در کشور ماهی 

پنج میلیون قوطی است. ماه پیش ۱۲ میلیون 
قوطی شیر خشک توزیع کردیم. بنابراین امروز 
بیش از نیازمان در حال توزیع شــیر خشــک 

هستیم.
وی در پاسخ به پرسشــی درباره شناسایی 
ویروس تنفســی جدید در ایران که در چین و 
آمریکا شیوع یافته، اعلام کرد: هنوز ویروسی در 

کشور ما شناسایی نشده است.
واکنش رئیس سازمان 

برنامه و بودجه به احتمال
افزایش قیمت سوخت

داود منظور رئیس ســازمان برنامه و بودجه  
درباره احتمال افزایش قیمت ســوخت اظهار 
کرد: افزایش قیمت ســوخت بایــد در منابع 

هدفمندسازی یارانه ها پیش بینی شود.
وی افزود: آنچه که الان در منابع هدفمندی 
پیش بینی کردیم این است که سرجمع منابع 
هدفمنــدی حــدود ۱۰ درصــد افزایش پیدا 
می کند اما تصمیمی درباره ترکیب ۱۰ درصد 

نگرفتیم که باید رایزنی شود.
بیش ۲۵۰۰ اتوبوس برقی خریداری کردیم

علیرضا زاکانی شهردار تهران درباره وظایف 
شــهرداری تهران درحوزه قانــون هوای پاک 
گفــت: ما حدود شــش وظیفــه دراین رابطه 
داشــتیم که همه وظایفمان را به خوبی انجام 
داده ایــم.در حوزه برقی ســازی تهران، خرید 
ناوگان، زیرساخت های شهری و ... قراردادهای 
داخلی و خارجی مان فراتر از تصور بوده است.

وی در پاســخ به این ســوال که چه تعداد 
اتوبوس خریداری شده است، گفت: ما ۴ هزار 
و ۶۹۴ اتوبــوس خریــداری کردیم که ۲۵۰۰ 
اتوبوس داخیلی و ۲۰۹۴ اتوبوس خارجی است 
و از این رقم ۲۶۹۴ اتوبوس برقی اســت که در 

گذشته سابقه نداشته است.
نقدینگی در ۹ماهه اول ۱۴۰۲ به ۲۶ 

رسیده است
احسان خاندوزی وزیر اقتصاد درباره عوامل 
موثر در رشــد نقدینگی در کشور توضیح داد: 
آنچه در نظریات اقتصادی مهم است رابطه تورم 
با نقدینگی است و اساتید اقتصاد اطلاع دارند 
که نظریات متعددی وجود دارد مبنی براینکه 
نقدینگی با چه فاصله و ضریبی در میان مدت 
و بلند مدت بر تورم کشور ها نشان خواهد داد.

وی افزود: متاسفانه در کشور ما هم به دلیل 
کم انضباطی های پولی و مالی که در گذشــته 
وجود داشــته است با رشد افســار گسیخته 
نقدینگی مواجه شــدیم که این عدد از ۳۹ در 
ســال ۱۴۰۰ به ۳۱ در سال ۱۴۰۱ و ۲۶ در ۹ 
ماهه اول سال ۱۴۰۲ در جهت انضباط بخشی 

کاهش پیدا کرده است.
اولین تاثیر رونق گردشگری

بر اشتغال است
عــزت الله ضرغامی وزیر میــراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی درباره انتقادات 
به نحوه فعالیتش در کشــور اظهارکرد: متوجه 
نیستند گردشگری شــغل درست می کند. ما 
باید ابتدا در نگاه مسئولان نسبت به گردشگری 
تحول ایجــاد کنیم. برخی روحانیــون را باید 

توجیه کنیم. 
روحانیون بزرگترین خدمتی که می توانند به 
ما کنند این است در مساجد را باز کنند. ۸۷۰ 
مسجد و ۴۸۰ بقاع متبرکه در مسیر گردشگری 
داریم. مساله من این است که در مسجد را باز 
کنند تا مردم از ســرویس بهداشــتی استفاده 

کنند و نماز بخوانند.
وی در بخــش دیگری از ســخنانش گفت: 
گردشــکر نجس نیست و عین پاکی و طهارت 
برای جمهوری اســلامی است. هنوز کار داریم 
بــرای رفع موانع گردشــگری. کارهای زیادی 
شده است تا گردشگری در کشور تکان بخورد 

و پایدار بماند.

ســخنگوی جبهه اصلاحات گفــت: آن چیزی که امروز 
می بینیم ما را نســبت به ادامه یکدست ســازی و مســیر 

انتخابات ۹۸ و ۱۴۰۰ نگران می کند.
به گزارش ایلنا، جواد امام سخنگوی جبهه اصلاحات در 
مــورد اظهارات دبیرکل حزب کارگزاران درباره اینکه جبهه 
اصلاحات از گزینه حضور مشــروط در انتخابات اســتقبال 
کرده و قرار اســت تصمیم نهایی درباره آن اخذ شود، گفت: 
ضمن احترام به آقای مرعشی، اساسا هیچ بحثی در ارتباط با 
انتخابات در جلسه اخیر جبهه اصلاحات مطرح نشده است. 
موضوعی که در دســتور کار جبهــه اصلاحات قرار گرفت، 
کلیات راهبرد انتخاباتی جبهــه اصلاحات بود. علی القاعده 
کلیات این راهبرد هم به تصویب رســید. با توجه به نظراتی 
که احزاب عضو جبهه اصلاحات داشتند، قرار شد نظرات و 
اصلاحات احتمالی در جلســات بعدی مورد بررسی و نهایی  

شدن قرار بگیرد.
وی افزود: هیــچ تصمیم گیری و برنامه ای که به موضوع 
انتخابات مربوط باشــد فعلا اتفاق نیفتاده و آقای مرعشــی 

نظرات خودشــان را داشتند. اگر قرار بر این باشد که جبهه 
اصلاحات تصمیمی بگیرد، بر اســاس اطلاعیــه، بیانیه یا 
صحبت هایی که رئیس جبهه اصلاحات و سخنگو خواهند 
داشت، اعلام می شود و در جلسه اخیر جبهه اصلاحات هیچ 

تصمیمی در این خصوص گرفته نشده است.
امام در پاســخ به این ســوال که آیا دو پیشــنهاد عدم 
مشارکت یا مشارکت مشروط در انتخابات در جلسه مطرح 
شده اســت، گفت: به هیچ وجه. در جلســه اخیر، موضوع 
راهبــرد انتخابات مطرح شــد. درباره برنامــه ای که دال بر 
مشارکت مشروط یا عدم مشارکت باشد بحثی نشد. به این 
موضوع بعد از نهایی شدن راهبرد انتخاباتی جبهه اصلاحات 
پرداخته می شود تا نحوه ورود به این انتخابات چگونه باشد و 

چه تصمیمی گرفته شود. 

ســخنگوی جبهه اصلاحات در پاســخ به این سوال که 
کلیات راهبرد انتخاباتی جبهه اصلاحات چیست، گفت: در 
ارتباط با مشــی اصلاح طلب ها است. شرایطی که باید یک 
انتخابات داشته باشد و با خاســتگاه جامعه تطبیق داشته 
باشد. آنچه که خاســتگاه جریان اصلاحات بوده حضور در 
یک انتخابات آزاد، رقابتی، منصفانه و ســالم است. با توجه 
به اتفاقاتی که افتاد، نگرانی هایی ایجاد شد و تذکری هم که 
رهبری دادند به همین موضوع برمی گردد. البته این موضوع 
متوجه اصلاح طلبان و مردم نیســت، بلکه متوجه مجلس، 
دولت و شــورای نگهبان است. متأسفانه علیرغم زمانی که 
پشت سر گذاشتیم، شاهد هیچ اتفاقی در این جهت نیستیم.
وی افــزود: با توجه به بیانات رهبــری، بهترین فرصت 
این اســت که مجلس با یک فوریت، مســیر بســته را باز 

کند و شــرایط برگزاری انتخابات رقابتی را فراهم کند، اما 
تاکنون هیچ توجهی هم نســبت به آن نشده است. اقدامات 
سلیقه ای، گزینشــی و اعمال نظارت استصوابی کنار برود، 
مراجع چهارگانه مستند به آرای قطعی محاکم قضایی باید 
اظهارنظر کنند؛ باید سپردن تشــخیص و احراز صلاحیت 

شایستگان برای نمایندگی را به مردم واگذار کنیم.
امــام تصریح کرد: به هرحال آنچه که این بار شــاهد آن 
هستیم مصداق »گل بود و به سبزه هم آراسته شد«، است. 
متأسفانه عدم احراز توســط هیأت های اجرایی هم صورت 
گرفت و آنچه که مســلم است اگر قرار بر این است که حق 
انتخاب شدن و حق انتخاب کردن که حق طبیعی مردم بر 
سرنوشت خودشان است به مردم بازگشت پیدا کند، در آن 
صورت می توانیم با یک ضرب الاجل از همه درخواست کنیم 
تا با توجه به اصلاحات و تغییراتی که صورت گرفته شــاهد 
حضور مردم و یک انتخابات واقعی باشیم اما آن چیزی که 
امروز می بینیم ما را نســبت به ادامه یکدست سازی و مسیر 

انتخابات ۹۸ و ۱۴۰۰ نگران می کند.

طحان نظیف گفت: برای نامزدها در صورت 
تخطی از قانون شــفافیت مالــی در انتخابات، 
ضمانت هــای اجرایی همچــون محرومیت از 
کاندیداتوری تا دو دوره در صورت اثبات تخلف 

نیز پیش بینی شده است.
به گزارش تســنیم، مشروح گفتگو با هادی 
طحان نظیف ســخنگوی شــورای نگهبان را 

می خوانید:
کمتــر از دو ماه به موعــد برگزاری 
در  نگهبان  شورای  مانده،  باقی  انتخابات 
این مدت چه اقداماتــی را در مقام ناظر 

انتخابات انجام داده است؟
شــورای نگهبان روزهای پرکاری را پشت 
ســر می گذارد. ما از یک ســو درگیر بررسی 
مصوبه مجلس در رابطه با برنامه هفتم توسعه 
هستیم و از ســوی دیگر در بحث انتخابات در 
مرحله بررسی صلاحیت  نامزدهای انتخابات در 

هیئت های نظارت استانی قرار داریم.
پس از بررســی صلاحیت ها در هیئت های 
نظارت اســتانی، خود شــورای نگهبان هم بر 
اســاس قانون ۳۰ روز فرصــت دارد تا درباره 
صلاحیت نامزدهــا اظهارنظر کنــد و پس از 
آن می توانیم بگوییم کــه نظر نهایی و قطعی 

پیرامون صلاحیت نامزدها اعلام می شود.
براســاس قانــون جدید انتخابــات، برخی 
ســازوکارها در فرآیند بررسی صلاحیت ها باید 

شکل می گرفت، این امور نیز انجام شد. 
انقلاب به مســئله لزوم تحقق  رهبر 

رقابت و مشارکت بالا در انتخابات تاکید 
کردند. شورای نگهبان چه مسئولیت هایی 

را برای تحقق این دو رکن بر عهده دارد؟
تحقق مقوله رقابت بسیار مهم است و همه 
دســتگاه ها و نهادهایی که به شکل مستقیم و 
غیرمســتقیم در پرشور شدن انتخابات به نوبه 

خود نقش دارند، باید در میدان حاضر باشند 
با توجــه به تغییراتی کــه در قانون 
انتخابات مجلس صورت گرفته، اعمال این 
چه  امسال  انتخابات  فرآیند  در  تغییرات 
تفاوتی هایی را برای بهبود روند برگزاری 

انتخابات پیش رو رقم زده است؟
فرآیند پیش ثبت نام که برای اولین اجرایی 
شــد را پشت سر گذاشــته ایم. در این مرحله 
برخــی از مواردی را که در دوره های قبل عملًا 
به مرحله بررســی صلاحیت ها کشیده می شد 
را به مرحله پیش ثبت نام منتقل کرد که اقدام 

خوبی بود. 
بر اســاس آماری که وزارت کشــور اعلام 
کرد، از حــدود ۴۸ هزار نفــری که مرحله ی 
پیش ثبت نام را طی کرده بودند، مدارک حدود 
۳۹ هزار نفر مورد تأیید اولیه و صحت ســنجی 
قرار گرفت که نشان می داد مدارک و مستندات 
حدود ۹ هــزار نفر از منظر مراجع تخصصی با 

ایراداتی همراه بوده است. 
اصلاحیه  در  از محورهایی کــه  یکی 
قرار  تاکید  مورد  مجلس  انتخابات  قانون 
گرفته بحث جلوگیــری از ورود پول های 
شــبهه ناک بویژه در مرحلــه تبلیغات 
است. چه سازوکارهایی برای این بخش از 
قانون در نظر گرفته شده است؟ آیا قانون 
مرجعی برای نظارت بر تراکنش های مالی 

نیز در نظر گرفته است؟
این مورد جزو اصلاحات جدید در انتخابات 
مجلس نیست و در سال ۹۸ به تصویب رسید 
ولی با توجه به اینکه زمان تصویب آن نزدیک 
به برگزاری انتخابات مجلس یازدهم بود، اجرای 

آن به انتخابات سال ۹۸ نرسید.
براســاس قانون افراد باید در هنگام ثبت نام 
شماره حســابی را ثبت می کردند و بانک باید 
آن حساب را به عنوان حساب انتخاباتی تایید 
می کرد. شورای نگهبان این شماره حساب تایید 
شده را به منزله حساب انتخاباتی افراد در نظر 
می گیرد و هر تراکنشــی که در این حساب ها 
صورت خواهد گرفت را انتخاباتی فرض می کند 

مگر اینکه خلاف آن ثابت شود.
همچنین قانون در رابطه با شــفافیت مالی 
داوطلبــان تصریــح دارد که نامزدهــا از چه 

افــرادی می توانند کمک مالــی دریافت کنند 
و از چه کســانی نمی تواننــد کمکی دریافت 
کنند. براساس قانون داوطلبان موظف هستند 
در ســامانه ای که وزارت کشــور پیش از این 
اعــلام کرده، هزینه هایی که به عنوان تبلیغات 
انتخاباتــی انجام می دهنــد را با جزئیات ثبت 

کنند. 
تبلیغات یک امر علنی است و ما نمی توانیم 
ادعا کنیم که مثلا هزینه اندکی برای انتخابات 

کردیم.
البته این بخش از قانون برای اولین بار است 
که اجرایی می شود و ممکن است در انتخابات 
پیش رو با نکاتی هم همراه باشد. برای نامزدها 
در صورت تخطی از ایــن قانون، ضمانت های 
اجرایی همچــون محرومیت از کاندیداتوری تا 
دو دوره در صورت اثبات تخلف نیز پیش بینی 

شده است. 
برخی منتقدان مدعی هســتند که به 
اعضای  زمانی،  محدودیت های  واســطه 
شــورای نگهبان به نوعی وظایف قانونی 
خــود را به اعضای هیئت هــای نظارت 
استانی تفویض کرده اند و در نهایت صرفاً 
اعضای شورای  توســط  نامزدها  پرونده 
این  به  پاسخ شما  امضا می شود.  نگهبان 

شائبه چیست؟
ایــن اظهارنظرهــا ناشــی از کم اطلاعی یا 
ناآگاهــی افراد نســبت به قانون اســت. ما در 
قانون ۳ مرحله برای بررسی صلاحیت ها داریم. 
اعضای هیئت های نظارت استانی عمدتا کارمند 
شورای نگهبان نیستند و افراد و شخصیت های 
معتمد در منطقه به شــمار می روند که نباید 
هیچگونه جهت گیری سیاسی داشته باشند و 

باید اشخاصی مستقل و بی طرف باشند.
همچنین این نکته را باید توجه داشــت که 
اقدامات هیئت های نظارت استانی با هماهنگی 
هیئت نظارت مرکزی که تعــدادی از اعضای 
شــورای نگهبان نیز عضو آن هســتند، انجام 
می شــود. بنابراین اینکه گفته شــود شورای 
نگهبان کار خود را به هیئت های نظارت استانی 

تفویض کرده خلاف واقع است. 
آیا اعضای شورای نگهبان این فرصت 
را دارند که پرونده تــک تک داوطلبان 
انتخابات را مورد بررسی قرار  شرکت در 

دهند؟
همانند ســایر دســتگاه ها کارشناسانی در 
اختیــار داریم کــه تمهید مقدمــات را انجام 
می دهند. کارشناسانی هستند که این اسناد را 
بررسی و نظر کارشناسی خود را اعلام می کنند 
و هیئت های نظارت اســتانی با کســب نظر از 
هیئت نظارت مرکــزی نظر می دهند ولی کار 
نهایی در مرحله سوم است که اعضای شورای 
نگهبان پرونده ها را تحت بررسی قرار می دهند.

اعضای کابینه در حیاط دولت به سوالات خبرنگاران پاسخ دادند

از استخدام معلم جدید تا توزیع شیرخشک

واکنش معصومه ابتکار 
به کاهش روزهای پاک در پایتخت

معصومه ابتکار، معاون امور زنان و خانواده دولت دوازدهم با انتشار جدولی 
در شــبکه اجتماعی ایکس از اقدامات دولت وقت در ســال ۹۲ برای کاهش  

آلودگی هوا نوشت.
 وی در این باره نوشت:  تلاش هایی که از نیمه ۹۲برای کاهش آلودگی هوا 
شروع شد، تدریجا به کاهش ر وز های ناسالم انجامید: حذف بنزین پتروشیمی، 
عرضــه بنزین و گازوییل یورو ۴، کاهش مصرف مــازوت، ارتقأ معاینه فنی و 
اســتاندارد خودروها، ســختگیری در پایش صنایع و ارتقأ استانداردها، تلاش 

برای تصویب واجرای قانون هوای پاک و... شما چه کردید؟

رئیس فراکسیون محیط زیست مطرح کرد
دست خالی ما در پژوهش های تغییرات اقلیمی 

رئیس فراکســیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: با توجه 
به پیشــرفت های علمی بشر نمی توان امروز منکر مداخلات آب و هوایی بشویم 
اما اینکه پدیده کم بارشی یا بی بارشی به هارپ باز می گردد یا خیر نیازمند کار 

پژوهشی و مستندات علمی است. 
به گزارش ایسنا، سمیه رفیعی با اشاره به اینکه اثرپذیری کشور از هارپ و یا 
تهدیدات آب و هوایی نیاز به داده های علمی دارد، بیان کرد: مسئله اینجاست که 
با توجه به دسترسی بشر به انواع تکنولوژی و دانش هایی که این روزها رسانه ها 
به آن می پردازند، نمی توانیم منکر خیلی از مداخلات بشــویم. آیا دقیقا مشکل 
کم بارشــی یا بی بارشی ما به هارپ باز می گردد یا خیر، باید حتما مستندات و 
اســتدلال علمی داشته باشیم؛ یعنی ما پژوهشی را انجام داده باشیم و بر اساس 

آن پژوهش بخواهیم این موضوع را اثبات کنیم.
وی در ادامه اظهار کرد: گلایه بنده از دســتگاه ها این اســت که چرا در طول 
همه این سال هایی که کشور با پدیده های اقلیمی نادر مواجه بوده است، در حوزه 
پژوهش گامی برداشته نشده اســت. امسال مکرر در رسانه ها اعلام می شود که 
امســال چهارمین سال خشکسالی کشور است. ما سه سال را به راحتی از دست 
دادیم و هنوز یافته علمی نداریم که دلایل متعدد این وضعیت چیست.  نماینده 
مردم تهران در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: اینکه دقیقا این پدیده را به 
چه چیزی باید نسبت داد و شرایط ما با کشورهای پیرامون خود چقدر می تواند 
متفاوت باشد نیازمند کار علمی و پژوهشی است. با اینکه زمان زیادی را از دست 
داده ایم هنوز دیر نیســت.  وی در ادامه تاکید کرد: بحث تغییرات اقلیمی خود 
می تواند یک عامل بزرگ و مهم برای وضعیت این سال های کشور باشد. تغییرات 
اقلیمی  می تواند در تمامی ســاحت های حکمرانی در کشور اثرگذار باشد. اما ما 
تا به حال یک برنامه جامع در خصوص تغییرات اقلیمی نداشــتیم. در تابستانی 
که گذشــت ما شاهد بالا رفتن بیش از حد اشــعه ماورای بنفش بودیم. یکی از  
دلایلی که باعث می شــود که اشعه ماورای بنفش بالا برود پدیده بی ابری است. 
این وضعیت روی سلامتی مردم مستقیما اثر می گذارد و جالب است تا زمانی که 
فراکسیون محیط زیست مجلس به این موضوع ورود نکرد هیچ دستگاهی در این 

خصوص به مردم هشدار نداد.

ترور سید رضی، شکست مفتضحانه دشمن
ادامه از صفحه ۱

البته این گردش راهبردی به معنای شکست دشمن در میدان است. اندیشکده 
آتلانتیک نوشته است که اســرائیل در حال افزودن به مدل های تاکتیکی خود 
است، درحالی  که راهبردش در قبال ایران شکست  خورده است و میان اظهارات 
مقامات ارشد اسرائیل و واقعیات میدانی فاصله فزاینده ای وجود دارد. قبل از آنکه 
خیلی دیر شود، باید یک سیاست متوازن اتخاذ نمود که وضعیت برنامه هسته ای 

ایران را مدنظر قرار می دهد!
اکنون می توان گفت تئوری نزدیک کردن ایران به جنگ درســت است، اما 
مصادیق آن اشتباه است.  اسرائیل دنبال این است که ایران با آمریکا درگیر شود، 
چون می داند درگیر شــدن خودش با ایران بسیار هزینه دارد و در شرایط فعلی 
که با حزب الله و حماس در دو جبهه می جنگد، جنگ با ایران منطقی نیســت؛ 
بنابراین اصل این موضوع که  اسرائیل دنبال درگیر کردن ایران با آمریکاست چند 
سالیســت که جریان دارد و با ترور سیدرضی نیز این اتفاق نمی افتد. اسرائیل در 

موضوعات بسیاری تلاش دارد که ایران و آمریکا درگیر جنگ شوند.
پرســش اصلی این است که چرا  اســرائیل این فرد تاثیرگذار را شهید کرده 
اســت؟ در پاســخ اول باید به نفوذ توجه کنیم و به این پرسش پاسخ دهیم چه 
کسانی اطلاعات لازم را به اسرائیل داده اند تا با حمله موشکی به خانه این شهید 
عزیز، او را به شهادت برسانند؟ زیرا نتیجه کشف عوامل نفوذی اسرائیل در سوریه 

بسیار مهم است.
پرسش بعدی اینجاســت که آیا اســرائیل با این اقدام به دنبال قدرتنمایی 
مقابل ایران اســت؟ در پاســخ  می توان گفت با وجود آنکه ایران نقش خود را در 
حمله حماس در ۱۵ مهر ماه گذشــته تکذیب کرده اســت، اما به نظر  می رسد 
 اسرائیل همچنان دنبال انتقام از ایران است. علاوه بر این یکی دیگر از دلایلی که 
اسرائیل این اقدام تروریستی را انجام داده است، روحیه دادن به نیروهایشان در 
داخل است، زیرا در چند ماه اخیر ارتش و نیروهای اطلاعاتی و عملیانی اسرائیل 
ضربه های مهمی خورده اند. براین اســاس  اسرائیل کوشید به افکار عمومی خود 
نشــان دهد با همه ضربات مهمی که دریافت کرده است، همچنان قادر است به 
دشــمنان خود ضربه وارد کند. اسرائیل از عواقب اقدام های جنایتکارانه خود به 
دلیل حمایت هایی که از ســوی آمریکا داشته و دارد، هیچ نگرانی ندارد بنابراین 
تا زمانی که با اقدام قاطع و موثر روبرو نشــود به این اقدام های تروریستی ادامه 

خواهد داد.

ویژه

مجلس

سرمقاله

آگهی دعوت مجامع عمومی فوق العاده و عادی بطور فوق العاده 
شرکت سیر آفاق ترابر خراسان )با مسئولیت محدود( به شماره ثبت ۶۰۹۹۸ و شناسه ملی ۱۴۰۰۶۶۵۶۱۸۶ 
بدینوســیله از کلیه سهامداران محترم شــرکت مذکور )اصالتاٌ یا وکالتاٌ( دعوت می گردد تا در جلسه مجمع 
عمومی فوق العاده ســاعت ۱۰ صبح که در روز ســه شــنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۲۶ به آدرس: استان خراسان 
رضوي، شهرســتان مشهد، بخش مرکزي، شهر مشــهد، ده دي، خیابان امام خمینی ۳۰ )آخوند خراسانی 
۱۹( خیابــان امــام خمیني، پلاک ۰، مجتمع تجــاري اداري مرمر، طبقه ۱۰، واحد ۱۱ تشــکیل می گردد 

شرکت فرمایند.
دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده: افزایش سرمایه از طریق افزایش سهم الشرکه 

همچنین مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده شــرکت نیز در همان مکان و در همان تاریخ راس ســاعت 
۱۱ صبح برگزار می گردد.

دستور جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده:
با تشکر - هیات مدیره ۱- )انتخاب و تعیین سمت مدیران( ۲- تعیین دارندگان حق امضاء 


